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Anslaget sätts upp 13 mars 2015  

Anslaget tas ned 6 april 2015 
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 Nämndsekreterare Maria Baeva  
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§ 21 Dnr FRN 2014/79 

Ansökan från KSSS om anläggningsstöd  

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att avslå KSSS ansökan om anläggningsstöd för att bygga om en 

eroderad strandlinje vid föreningens anläggning i Saltsjöbaden. 

Ärendet 

KSSS har den 7 maj 2014 hos fritidsnämnden ansökt om ett anläggningsbidrag på 1 500 

000 kronor för att kunna bygga om en eroderad strandlinje vid föreningens anläggning i 

Saltsjöbaden.  

 

Fritidsnämnden har för närvarande inget bidrag för upprustning av föreningars egna 

anläggningar. Åtgärden bedöms inte heller vara särskilt angelägen för att främja 

fritidsnämndens mål eller särskilt angelägen för att säkerställa säkerheten för deltagarna.  

 

Fritidsnämnden har inte heller något utrymme i sin budget för att ge KSSS ekonomiskt 

stöd. Därför föreslår enheten att fritidsnämnden beslutar att avslå ansökan från KSSS. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 24 februari 2015  

Bilaga: Ansökan från KSSS 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

----  
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§ 22  Dnr FRN 2015/26-210 

Detaljplaneprogram för Morningside Marina i Erstavik 

25:38 m.fl. 
Yttrande  

Beslut 

Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 1.  

 

Fritidsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Ärendet 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden har beslutat att sända detaljplaneprogram för 

Morningside Marian på samråd. I området finns idag olika verksamheter för försäljning, 

hyra och service av båtar. Här finns även en restaurang. 

 

Förslaget innebär att möjliggöra för fem flerbostadshus längs Duvnäsvikens södra sida.  

 

I kultur- och fritidsenhetens föreslag till yttrande föreslås att fritidsnämnden ska ställa sig 

positiva till förslaget till detaljplaneprogram för Morningside Marina då det bland annat kan 

skapa nya ytor för föreningar inom båt, segling och kajak.  

 

Nämnden ser behov av uppställningsplats för vinterförvaring av båtar som ett problem. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 februari 2015  

Bilaga: Förslag till yttrande  

Yrkanden 

Louise Granath (FP) yrkade att detaljplaneförslaget avstyrks med hänvisning till att 

tillgången till båtplatser och marinservice försämras, vilket vore beklagligt både för det 

stora båtintresset hos många Nackabor och bilden av Nacka som skärgårdskommun. 

Pascal Fall (MP) yrkade bifall till Louise Granaths (FP) yrkande.  

Ordförande Richard Wendt (M) yrkade bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordförande Richard Wendt (M) ställde Louise Granaths (FP) yrkande mot sitt 

bifallsyrkande och fann att nämnden bifallit ordförandes yrkande.  

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Richard Wendts (M) yrkande.  

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.  
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§ 22 forts  

Protokollsanteckningar 
Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”MP tycker att förslaget Morningside Marina i Erstavik är bra men vi vill säkerställa 
framkomlighet med säkra cykelbanor för barn och cyklister.” 
 
Louise Granath (FP) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Morningside Marina är idag ett smalt begränsat landområde där förslaget till detaljplan 
bland annat innebär att bostäder ska samsas med marin verksamhet i ett bullerpåverkat 
område. Ur fritidssynpunkt är planförslaget bristfälligt då det bland annat medför att 
tillgången till båtplatser och marinservice försämras. Dessutom, vilket Fritidsnämnden 
framför i sitt yttrande, saknas det idag en cykelväg mellan Fisksätra och Saltsjö Duvnäs 
samtidigt som cykelbanor är bristfälligt presenterade i planförslaget.” 
 
Richard Wendt (M), med instämmande av Martin Gunnesson (KD) och Karin Rappsjö 
Emanuelli (C), lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Ur fritidssynpunkt är planförslaget bristfälligt då det bland annat medför att tillgången till 
båtplatser och marinservice försämras. Dessutom, vilket Fritidsnämnden framför i sitt 
yttrande, saknas det idag en cykelväg mellan Fisksätra och Saltsjö Duvnäs samtidigt som 
cykelbanor är bristfälligt presenterade i planförslaget.” 
 
----  
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§ 23 Dnr FRN 2015/7-012 

Detaljplaneprogram för studentbostäder i Alphyddan, 

del av Sicklaön 40:11 och 80:43, Alphyddevägen, Nacka 

kommun 
Yttrande  

Beslut 

Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 1. 

 

Fritidsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Ärendet 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden har beslutat att sända detaljplaneprogram för 

Studentbostäder i Alphyddan på samråd. I området finns idag flerfamiljshus. 

 

Förslaget innebär att möjliggöra för 230 studentlägenheter i området.  

 

I kultur- och fritidsenhetens föreslag till yttrande föreslås att fritidsnämnden ska ställa sig 

positiva till förslaget till detaljplaneprogram för studentbostäder i Alphyddan då det skapar 

bra bostäder för en boende som har svårt att få bostäder idag där det finns bra 

infrastruktur och närhet till fritid- kultur och handel. Det förtätar befintliga 

bostadsområden på ett bra sätt. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 9 januari 2015  

Bilaga: Förslag till yttrande  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

Protokollsanteckningar 

Ninni Lindberg (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Folkhälsoperspektivet bör beaktas så att studentbostäderna byggs med ny teknik så att 

påverkan blir liten buller, vibrationer så liten som möjligt.” 

 

----  
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§ 24 Dnr FRN 2015/29  

  Dnr NRN 2014/43 

Medborgarförslag kabelpark, wakeboard Insjön 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att behov och efterfrågan av en kabelpark ska undersökas hos 

berört föreningsliv i Nacka som är verksamma inom vattensport. 

Ärendet 

Simon Niss har lämnat ett medborgarförslag om att anlägga en kabelpark vid Insjön 

Naturreservatsnämnden beslutade att uppdra åt park- och naturenheten att initiera ett 

arbete hos annan berörd enhet för att utreda alternativ placering av en eventuell kabelpark. 

Naturreservatsnämnden anser att sådan aktivitet i Insjön skulle ha en alltför menlig 

inverkan på fågelskydd och fiske.  

 

Kabelbana/kabelpark är en eldriven linbana som drar åkaren, likt en skidlift för skidåkare, 

och kabelpark är som en skate- eller snowboardspark fast för vattensport.  

 

Kultur- och fritidsenheten ställer sig positiv till medborgarförslaget och anser att en 

undersökning av behov och efterfrågan hos föreningslivet, för att bedriva fritidsaktiviteter i 

en eventuell kabelpark, behöver göras. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 18 februari 2015  

Bilaga: Sammanträdesprotokoll från naturreservatsnämnden   

Bilaga: Medborgarförslag kabelpark, wakeboard 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

----  
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§ 25 Dnr 2013/132-822 

Simanläggningar i Nacka 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Nacka kommun har idag två simanläggningar, Näckenbadet i Saltsjöbaden och Nacka 

badhus på Järlahöjden. Båda anläggningarna är ålderstigna och deras återstående livslängd 

uppskattas till två till tre år respektive tio år. 

Nacka kommuns befolkning ökar kraftigt de kommande åren. Fram till år 2030 förväntas 

antalet invånare vara 140 000, en ökning med 46 procent jämfört år 2014. 

Fritidsnämnden gav dåvarande byggenheten i uppdrag att utreda olika förslag till alternativa 

lösningar för Näckenbadet. Fritidsnämnden beslutade senare att utvidga utredningen till att 

även innefatta alternativa lokaliseringar för en simhall i Boo. 

 

Utredningen innehåller förlag till alternativa lösningar för simhallar i Fisksätra/Saltsjöbaden 

och Boo. Utredningen innehåller lokaliseringsförslag som beaktar tillgänglighet, 

funktionalitet, genomförbarhet, ekonomi samt risker och möjligheter. 

Utredningens rekommendation i detta läge är inriktningsbeslut: 

Att omgående projektera och söka om bygglov för nybyggnation av Näckenbadet. 

1. Beslutet innebär inte att den slutliga förslaget är att lokalisera ny simanläggning på 

befintlig fastighet men det skapar handlingsutrymme och framtida tidsvinster. 

2. Att simhallen i Boo lokaliseras till Myrsjö. 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 4 mars 2015  

Beslutsgång  

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 

Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet tycker att det är bra att Fritidsnämnden planerar tre simhallar i kommunen nu 

när Nacka bygger stad. MP föredrar en lokalisering av simhall i Fisksätra av flera 

anledningar: dels ligger Fisksätra centralt och kollektivtrafiknära i jämförelse med 

Näckenbadet och dels skulle en simhall kunna lyfta områdets attraktionskraft. I Fisksätra 

bor det nästan 8 000 personer som skulle ha glädje av en simhall i sitt lokalsamhälle: barn 

och ungdomar som får möjlighet till vattenvana och lära sig simma samt vuxna och 

pensionärer som får möjlighet till motionssim. En simhall i Fisksätra skulle förbättra  
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§ 25 forts  

 

folkhälsan i området och stimulera integrationen i kommunen. Miljöpartiet tycker att 

Näckenbadet är dåligt placerat ur tillgänglighetssynpunkt jämfört med ett badhus i 

Fisksätra. 

 

Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Nackalistan vill att en placering av simanläggning i Fisksätra än en gång ska övervägas av 

följande anledningar: 

 Folkhälsan är inte lika god i Fisksätra som i Saltsjöbaden 

 Simkunskapen lär inte vara lika bra i Fisksätra som i Saltsjöbaden 

 Placering centralt i Fisksätra utmed Saltsjöbanan är en stor fördel även för 

Saltsjöbadsbor. 

 En placering i Fisksätra skulle vara gynnsamt för integrationsarbetet 

 Den stora fastighetsägaren i Fisksätra kan kanske vara intresserad av att bidra till 

uppförande av ett bad särskilt som en simhall skulle vara en stor dragare till 

centrum och höja områdets status. 

Nackalistan vill att en placering i Orminge centrum ytterligare övervägs på följande sätt: 

 Undersökning av medfinansiering från nuvarande och kommande fastighetsägare i 

Orminge centrum. 

 Placering av bad på kommunal mark t.ex. på den s.k. Nybackatomten för att 

minska kostnaden för mark och därmed underlätta medfinansiering och/eller 

sambyggnation av bostäder.” 

 

Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Sverigedemokrater anser att av dom två alternativen för ny simhall som skulle ersätta 

Näckenbadet har båda alternativen sina fördelar: Fisksätra har bättre kommunikationer och 

närmare till de många invånare som bor i Fisksätra. Sammanlagt måste vi trots allt titta på 

kostnader som är tre miljoner högre för alternativet i Fisksätra. Byggtiden för Fisksätra är 

också ett.. två år längre.  

SD Nacka föredrar SD att den nya ishallen byggs enligt det billiga alternative nära det 

befintliga Näckenbadet.” 

 

----  
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§ 26 Dnr FRN 2015/25 

Förteckning på idrottsanläggningar i Nacka 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Det största kommunala stödet till idrottsföreningar består i att kommunerna finansierar 

större delen av kostnaden för de idrottsanläggningar som föreningarna behöver för sin 

verksamhet. Fritidsnämnden hyr idrottsanläggningar av kommunens lokalenhet för att 

upplåta dessa främst till föreningslivet mot att föreningarna betalar en taxa fastställd av 

nämnden. Anläggningarna används även för öppen verksamhet för allmänheten, till 

exempel allmänhetens åkning på isbanor och öppet i simhallarna för allmänheten 

 

Lokalenheten har sammanställt en förteckning över kommunens idrottshallar, ishallar och 

simhallar. I förteckningen anges vilket år respektive anläggning är byggd, år för större 

ombyggnation samt genomförda reinvesteringsåtgärder för respektive anläggning.  

 

Olika reinvesterings- och förbättringsåtgärder genomförs kontinuerligt. Under 2011 

färdigställdes Sickla gymnastikhall, Skuru sporthall och Tollare bollhall. Under 2014 sattes 

ett tält över uteisbanan på Björknäs idrottshall. Detta är de senaste investeringarna när det 

gäller idrottshallar, ishallar och simhallar.  

 

Utöver de anläggningar som nämns i förteckningen finns det även ett antal fotbollsplaner, 

ytor för friidrott och två betongparker för skateboard, BMX och kickbike. Nämnden 

kommer vid ett senare tillfälle även få information om vilket år dessa anläggningar varit 

färdigställda. Fritidsnämnden finansierar även ridanläggningen på stall Compass som 

nämnden hyr av lokalenheten för att upplåta till ridsportförening.  

 

Fritidsgårdsverksamheten bedrivs i fritidsgårdslokaler som också finansieras av 

fritidsnämnden. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 24 februari 2015 

Bilaga: Förteckning över idrottshallar, ishallar och simhallar. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 

 

----  
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§ 27 Dnr FRN 2015/31 

Behov av ytor för idrotts- och fritidsanläggningar i Nacka 

stad  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.   

Fritidsnämnden beslutar att underlaget kompletteras med behovet avseende andra idrotts- 

och fritidsaktiviteter som måste tillgodoses när Nacka växer. Detta gäller även 

anläggningarna som inte får plats i aktuellt område men måste planeras på andra lämpliga 

platser i kommunen eller i närområdet. Här inkluderas även idrotter/fritid som vanligen 

inte får kommunalt anläggningsstöd. Exempel på aktiviteter är vattensport, friluftsliv, 

ridning/hästsport, hundsport, racketsport, golf, vintersport samt motorsport m.m. 

Bedömningen bör göras utifrån preferenser i Stockholmsområdet, utvecklingstrender samt 

ett jämställdhetsperspektiv. Detta kan även kopplas till den planerade 

fritidsvaneundersökningen som kommer att genomföras under hösten. 

Ärendet 

Kultur- och fritidsenheten har sedan i september 2014 arbetat med att ta fram ett 

underlagsmaterial som syftar till underlätta i processen kring arbetet med planeringen av 

Nacka stad, utbyggnaden av en tät och blandad stad på västra Sicklaön. I dokumentet finns 

en sammanställning av uppgifter som utgår från behov inom idrotts- och fritidsområdet.   

 

Fritidsnämnden har i uppgift att bland annat bevaka att medborgarnas behov av motion, 

rörelse, rekreation, fritidsaktiviteter och mötesplatser tillgodoses. Nämnden ska också 

bevaka att föreningarnas behov av anläggningar för deras verksamheter tillgodoses och 

beaktas i samhällsplaneringen. Fritidsnämnden ska verka för en utveckling av 

fritidsutbudet.  

 

I detta dokument beskrivs behov av anläggningar och ytor för idrottsverksamhet, 

rekreation och andra fritidsaktiviteter som finns när det ska byggas tät stad på västra 

Sicklaön. I dokument beskrivs också de utgångspunkter och antaganden som ligger till 

grund för denna bedömning.  Dokumentet ska finnas som ett underlag för det fortsatta 

arbetet med planeringen av Nacka Stad så att framtida planering kan ha en så god förståelse 

som möjligt för de tankar som finns presenterade i dokumentet.  

 

Fritidsnämnden kommer ges möjlighet att lämna yttranden över de olika detaljplaner som 

kommer komma för de olika delområdena som omfattas av Nacka stad-projektet. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 17 februari 2015  

Bilaga: Behov av idrotts- och fritidsanläggningar på Västra Sicklaön 
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§ 27 forts  

Yrkanden 

Louise Granath (FP) yrkade att underlaget skulle kompletteras med behovet avseende 

andra idrotts- och fritidsaktiviteter som måste tillgodoses när Nacka växer. Detta gäller 

även anläggningarna som inte får plats i aktuellt område men måste planeras på andra 

lämpliga platser i kommunen eller i närområdet. Här inkluderas även idrotter/fritid som 

vanligen inte får kommunalt anläggningsstöd. Exempel på aktiviteter är vattensport, 

friluftsliv, ridning/hästsport, hundsport, racketsport, golf, vintersport samt motorsport 

m.m. Bedömningen bör göras utifrån preferenser i Stockholmsområdet, utvecklingstrender 

samt ett jämställdhetsperspektiv. Detta kan även kopplas till den planerade 

fritidsvaneundersökningen som kommer att genomföras under hösten. 

 

Martin Hellströmer (S), Richard Wendt (M), Bosse Ståldal (NL), Pascal Fall (MP), Ingemar 

Sahlgren (C) och Martin Gunnesson (KD) yrkade bifall till Louise Granaths (FP) 

tilläggsyrkande.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Louise Granaths (FP) tilläggsyrkande.  

 

----  
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 28 Dnr FRN 2015/35 

Redovisning av besökare på fritidsgård 2015 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Under tiden 1 november 2013 till 31 oktober 2014 har fritidsgårdarna räknat hur många 

ungdomar i åldern 12 till 18 år som besöker fritidsgårdarna. Under perioden 12 - 18 

november 2014 har även alla unika besökare räknats. 

 

Antalet ungdomar som besöker fritidsgårdarna har minskat om man jämför med 

motsvarande mätningar under 2012 och 2013, men det som är på fritidsgårdarna är där 

oftare och under längre tid varje gång de är där. Andelen flickor har ökat betydligt jämfört 

med tidigare år. 

 

Under mars 2015 kommer en besökarundersökning av genomföras bland dem som 

besöker fritidsgårdarna för att bland annat se vad som motiverar dem att delta i 

fritidsgårdsverksamheten och vad besökarna anser kan förbättras. Antalet svarande 

kommer visa antalet unika besökare under undersökningsperioden. Under hösten 2015 

kommer en större fritidsvaneundersökning att genomföras bland ungdomar, där det bland 

annat kommer frågas bland ungdomar generellt vad de efterfrågar för verksamhet och 

mötesplatser på den fria tidens arena.  

 

Resultatet av mätningen av antalet besökare kommer under våren 2015 att diskuteras med 

de olika utförarna av fritidsgårdsverksamhet. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse 27 februari 2015 

Bilaga: Rapport – redovisning av besökare på fritidsgård 2014 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - -  
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 29 Dnr FRN 2015/30-821 

Planerad sporthall vid Sigfridsborgs skola 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

I Älta finns endast en sporthall vid Stavsborgsskolan som till spelytan, 36 gånger 18 meter, 

som inte är godkänd för matchspel för juniorer och seniorer. Föreningslivet har påtalat 

svårigheterna och efterfrågat en ny sporthall i Älta. 

Vid fritidsnämndens möte 2007-09-13 föreslog fritidsnämnden till kommunstyrelsen att 

bevilja medel med 20 miljoner kronor till uppförande av en ny sporthall i Älta. 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2007-11-19, Mål & Budget att anslå 

medel med 20 miljoner kronor. Efter många försök att hitta lämplig plats för hallen, 

flyttades ärendet över till programförslaget för Älta centrum, i detta förslag ligger en ny 

sporthall cirka tio år framåt i tiden. 

I samband med Sigfridsborgs skolans planerade utbyggnad och omdisponering av 

byggnader möjliggörs en placering av en ny sporthall inom skoltomten område. 

Handlingar i ärendet 

Fastighetsutvecklings tjänsteskrivelse den 27 februari 2015 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 30 Dnr FRN 2015/28-820 

Information om översyn av kommunens 

fördelningsprinciper gällande idrottsanläggningar 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Kommunens principer för fördelning av tider i kommunens idrottsanläggningar kommer 

att ses över under 2015. Översynen kommer att ske i dialog med idrottsföreningarna. En 

sådan här översyn är något som kommunen gör regelbundet med ett par års mellanrum då 

förutsättningarna förändras.  

 

Det finns idag fördelningsprinciper som är generella och fördelningsprinciper som är 

specifika, beroende på anläggningstyp, så som sport-och gymnastikhallar, fotbollsplaner 

samt konstfrusna isbanor och ishallar.  

 

Syftet med översynen är att kartlägga styrkorna i de anläggningsspecifika principerna och se 

om det går att få till fördelningsprinciper som kan gälla i olika typer av anläggningar. Syftet 

är också att se över att fördelningsprinciperna ska fortsätta att fungera bra när Nackas 

invånarantal växer i och med att vi bygger stad. Omvärldsbevakning kommer att bli en 

viktig del i arbetet med översynen. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 februari 2015  

Bilaga: Riktlinjer för fördelning av tider i idrottsanläggningarna 

Bilaga: Riktlinjer för fördelning av tider på konstfrusna isbanor och ishallar 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 31 

Anmälningsärenden  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingar.  

Fritidsnämnden beslutar att ge i uppdrag till direktör för arbete och fritid att bereda 

Politikerinitiativ Lika mycket pengar till flickor och pojkar i Nacka, Pascal Fall (MP), den 20 

februari 2015, och sedan återkomma till nämnden med tjänsteskrivelse och förslag till 

beslut. 

Fritidsnämnden beslutar att ge i uppdrag till direktör för arbete och fritid att bereda 

Politikerinitiativ Nackas pedagogiska aktivitetsparker, Pascal Fall (MP), den 20 februari 

2015, och sedan återkomma till nämnden med tjänsteskrivelse och förslag till beslut. 

Fritidsnämnden beslutar att ge i uppdrag till direktör för arbete och fritid att bereda 

Politikerinitiativ Porsmosseverket, Richard Wendt (M), den 26 februari 2015 och sedan 

återkomma till nämnden med tjänsteskrivelse och förslag till beslut.  

Fritidsnämnden beslutar att ge i uppdrag till direktör för arbete och fritid att bereda 

Politikerinitiativ Jämställd idrott och fritid, Louise Granath (F), Helena Håkansson (FP), 

den 3 mars 2015, och sedan återkomma till nämnden med tjänsteskrivelse och förslag till 

beslut. 

Fritidsnämnden beslutar att en representant för den politiska majoriteten och en för 

oppositionen deltar i SKL:s utbildning Leda och styra för hållbar jämställdhet den 5-6 maj 

2015.  

Handlingar i ärendet 

Protokoll  

Protokollsutdrag MSN § 40, Bo 1:608, Boovallen, Föreläggande om försiktighetsmått för 

att minska buller till närboende  

Delegationsbeslut 

Utbetalning av Lokalt Aktivitetsbidrag för hösten 2014 om sammanlagt 2 310 690 kronor 

fördelat på 65 föreningar 

Verksamhets- och skötselbidrag på 10 000 kronor till föreningen Sörmlandsleden 2015  

Politikerinitiativ  

Politikerinitiativ Lika mycket pengar till flickor och pojkar i Nacka, Pascal Fall (MP), den 20 

februari 2015 

Politikerinitiativ Nackas pedagogiska aktivitetsparker, Pascal Fall (MP), den 20 februari 

2015 

Politikerinitiativ Porsmosseverket, Richard Wendt (M), den 26 februari 2015  
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 31 forts  

 

Politikerinitiativ Jämställd idrott och fritid, Louise Granath (F), Helena Håkansson (FP), 

den 3 mars 2015  

Kurser och konferenser 

Leda och styra för hållbar jämställdhet, SKL:s utbildning för kommuner som vill ge 

invånarna likvärdig service oavsett kön inom området Kultur och fritid, 5 maj 2015 09.30 - 

6 maj 2015 16.30, kostnad 6500 kr. 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 32 

Övriga frågor  
Nämndsekreteraren Maria Baeva informerade kort om politiska beredningar och närvaro.   

 

Nadia Izzat, ny enhetschef för kultur- och fritidsenheten, presenterade sig kort för 

nämnden.  

 

 

- - - - - 

 


